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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT 

CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 
  
 
Identificació de la sessió: 
  
Data: dijous 1 de desembre de 2011 
Horari: 21 h a 23.15h 
Lloc: Seu del Consell de Poble  
 

 
Assistents: 
 

 representació nom assist. 
1 Presidenta  Dolors Lechuga Garcia   
2 particular Jesús Liñán Ruiz   
3        “ Jordi Gómez Barrero   
4        “ Carme Luis Puig   
5        “ Montserrat Montalbán Alarcón  Excusa 
6        “ Marta Soro Alsina   
7        “ Cristina Gálvez Torres   
8        “ Pascuala Agulló Barón   
9        “ Adrianna Tarradas Gómez Excusa 
10        “ Josep Manel Navarro Serra Excusa 
11        “ Conxa de Llobet Jorba Excusa 
12        “ Joan Xamaní Cabra   
13        “ Maria Isabel Tena Boyan   
14        “ M. Dolors Terradas Dávila   
15 Patronat de la gent gran Lluís Sánchez Luengo   
16 Club esportiu la Batllòria Lluís Prat Pineda   
17 Colla de geganters i 

grallers de la Batllòria 
Jordi Izquierdo    

 Secretària Esther Prat Ibern   
 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de les diferents comissions de debat del Consell: 

• Comissió de cultura, festes, educació, patrimoni natural i patrimoni cultural 
• Comissió d’esports, joventut, infància i gent gran 
• Comissió d’espai públic i entorn 
• Comissió de seguretat ciutadana i comunitat 

3. Informacions diverses de la presidenta del Consell 
4. Torn obert de paraules 

Desenvolupament de la sessió: 
 
1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió anterior 
 La presidenta demana si hi ha alguna esmena a l’esborrany de l’acta de la sessió del 3 de 
novembre. No hi ha cap esmena i l’acta s’aprova. 
 
2. Informació de les diferents comissions de debat del Consell: 

• Comissió de cultura, festes, educació, patrimoni natural i patrimoni cultural 
La presidenta  dóna la paraula al portaveu de la comissió de Cultura, Joan Xamaní. 
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Joan Xamaní comenta que no s’han trobat i que per tant no han consensuat res en particular, 
per tant creu oportú que si cada membre de la comissió  vol dir  la seva que ho faci. 
 
Pasquala Agulló exposa que tenen la fira de Nadal molt encarrilada i que ja compten amb 14 
parades confirmades. 
 
La presidenta confirma la participació de JNC que organitzarà l’activitat “Pinta el Nadal” el 
dissabte 17 de desembre, de 2/4 de 6 a 2/4 de 8 del vespre. 
 
Cristina Gálvez afegeix que, a més a més, comptaran amb la col·laboració dels dos bars de la 
Batllòria. Per altra banda, i en relació amb el bon resultat del sopar de dones que es va fer fa 
alguns dies a les Casetes, proposa de constituir una entitat de dones de la Batllòria. 
 
M. Isabel Tena considera que és una molt bona proposta i que el sopar de divendres passat va 
ser una iniciativa excel·lent. 
 
La presidenta recorda que tenim a prop l’experiència de les dones de Breda, que fan moltes 
activitats i són molt dinàmiques. 
 
Dolors Terrades diu que coneix algunes d’aquestes dones i que hi pot contactar perquè 
expliquin com s’organitzen i les activitats que fan: sortides, àpats... 
 
Joan Xamaní planteja la necessitat de dinamitzar accions formatives a la Batllòria. 
 
Esther Prat aclareix que els tallers trimestrals s’organitzen en funció de la demanda i interessos 
dels batlloriencs i batllorienques i si es garanteix un mínim de participants perquè el curs sigui 
autofinançat. La Núria Vall·llosera recull propostes i gestiona l’oferta de tallers trimestrals. Així 
mateix, informa que enguany no s’ha pogut tirar endavant el curs d’alfabetització perquè només 
es varen inscriure cinc persones.  
 

• Comissió d’esports, joventut, infància i gent gran 
La presidenta dóna la paraula a Lluís Sánchez, portaveu de la comissió. 
 
Lluís Sánchez exposa que un tema que els preocupa és la manca d’espais que tenen els joves 
per trobar-se i fer activitats i demana informació de quan es construiran les pistes esportives a 
l’escola. 
 
La presidenta exposa que el departament d’Ensenyament va notificar fa uns mesos que s’havia 
redactat el projecte de l’obra de les pistes i que s’iniciava el procés de contractació. Per altra 
banda, recorda que el Consell va aprovar dos usos per a l’antiga escola: espai per a joves i 
dispensari mèdic.   
 
Esther Prat informa que l’acord del Consell de Poble i del Ple Municipal concretant la proposta 
d’usos de l’edifici encara no s’ha traslladat al Departament d’Ensenyament. Aquesta tramesa és 
la qui iniciarà el procés de desafectació de l’edifici. 
 
Lluís Prat es queixa de la subvenció que percep l’entitat del futbol de la Batllòria. L’equip del 
Sant Celoni i el de la Batllòria estan a la mateixa categoria, el Sant Celoni rep una subvenció de 
18.000€ i l’equip d ela Batllòria 4.000€. Així mateix, les instal·lacions d’un equip i l’altre no tenen 
res a veure, com és el cas del camp de gespa. 
 
La presidenta recorda que quan l’ajuntament va fer una inversió a la instal·lació esportiva, 
l’entitat va prioritzar l’actuació dels vestidors per sobre d’altres propostes. 
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Lluís Prat comenta que hi ha situacions i desperfectes que no requereixen massa inversió, 
només bona disposició i ganes de fer-ho bé.. Fa poques setmanes va tornar a faltar butà i el 
conserge que treballa no sempre està del tot disposat a col·laborar i posar facilitats; les 
porteries estan malmeses i cal arreglar el reg perquè hi ha molt vessament d’aigua. 
 
Per altra banda, opina que la gent gran està en situació precària a les Casetes. 
 
La presidenta respon dient que quan s’enllesteixi la Unió Batllorienca les Casetes passarà a 
l’entitat de la gent gran i això no passa a massa municipis. 
 
Lluís Sánchez considera que les Casetes no és un “casal” adequat i que hi ha molts pobles 
amb espais ben condicionats i molt més grans.  
   

• Comissió d’espai públic i entorn 
La presidenta dóna la paraula a Jordi Gómez. 
 
Jordi Gómez demana si es va prendre nota de la caixa telefònica.   
 
La  presidenta diu que fa alguns dies que va fer una reunió amb la regidora i el director d’espai 
públic i que aquest tema es va tractar. 
 
Jordi Gómez afegeix que el pas i el lateral de l’autopista no està en bon estat i demana de 
quina manera es podria encarar. 
 
La presidenta comenta que és un espai que depèn d’autopistes ACESA, tanmateix des de 
l’àrea d’espai públic es condicionarà la zona de sortida del pont. 
 
Jordi Gómez diu que el pas que hi ha sota el tren, quan plou no desaigua l’aigua i caldria 
atendre-ho, així mateix, recorda que fa un cert temps es varen demanar unes bandes de 
reducció de velocitat, es varen instal·lar, s’han malmès i algú les ha tret. Demana que es 
col·loquin noves bandes i senyalització addicional de reducció de velocitat. 
 
Lluís Prat afegeix que a la zona de Junior Park s’han col·locat bandes més àmplies. 
 
La presidenta aclareix que hi ha una normativa molt estricte en relació a la instal·lació de 
bandes de reducció de velocitat i cal ser curosos del què es pot instal·lar i del què no. 
 
Per acabar, Jordi Gómez exposa que hi ha una paperera del parc infantil foradada i que les 
pluges dels darrers dies han malmès la barana del pont del reg. 
 
La presidenta respon que ho va exposar a la regidora d’espai públic i que ho repararien de 
seguida que es pogués. 
 
Isabel Dena considera que hi ha molta carència amb el transport públic. Hi ha pocs servies, 
sovint bé amb retard i hi ha molta gent que en té necessitat. Opina que cal fer-ne una valoració 
acurada i fer propostes. 
 
La presidenta exposa que el bus urbà no pot donar el servei de Sant Celoni a la Batllòria i que 
les necessitats s’atenen amb un bus que va a diferents municipis; és un bus interurbà finançat 
per diferents ajuntaments. Considerant el context actual de crisi i retallades feina hi haurà en 
mantenir el què es té. 
 
Lluís Prat no entén que pagant els mateixos impostos no es pugui disposar del mateix servei de 
transport que a Sant Celoni. 
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La presidenta demana comprensió; mantenir un servei de bus és molt i molt costos perquè és 
deficitari. Sempre s’ha necessitat transport públic, potser abans més que ara. 
 
M. Isabel Dena opina que la Batllòria ha crescut molt i que cal ampliar i millorar els serveis.  
 
Joan Xamaní planteja que es podrien fer gestions per tal de garantir més horaris de tren.  
  

• Comissió de seguretat ciutadana i comunitat 
Lluís Sánchez demana com està la patrulla que ha de donar servei a la Batllòria. 
 
La presidenta respon que hi ha tres policies de proximitat contractats però que no coneix si s’ha 
ampliat la cobertura a la Batllòria. 
 
Pel que fa a salut comunitària, Joan Xamaní suggereix de demanar que un cop per setmana es 
facin extraccions de sang a la Batllòria i així es podrien evitar desplaçaments.  
 
3. Informacions diverses de la presidenta del Consell 
La presidenta exposa els temes tractats durant la reunió amb la regidora, Isabel Coll i el 
director d’espai públic, Joaquim Colominas. 
 

ACTUACIÓ PROPOSTA CALENDARI 

Sotracs asfalt c(Major (davant 
Supermercat) 

Reparació en fred Abans de Festes Major 

Pintura pas de vianant davant 
Església 

Es trasllada a Senyalització 
de Seguretat Ciutadana 

Dins desembre o gener com a 
molt tard 

c/Breda,36. Restes de pal de 
fusta a la vorera 

Retirar i posar panot Dins desembre 

Tanca rovellada solar sense 
construir c/Breda amb c/ Rec 

Requerir canvi de tancament 
a la propietat 

Dins desembre 

Moltes herbes a voreres 
rotonda c/ Vall del Llor 

Aplicació d’herbicida Dins desembre 

Enllumenat tram de camí 
direcció pont nou 

Valoració econòmica i 
posterior decisió 

Dins desembre 

Vorera banda solar 
transformador la Placeta 

Valoració idoneïtat 
urbanística. Si s’escau, 
valoració econòmica. 

Gener 

El Ribot – Neteja solar Nou requeriment propietat Desembre 

Vidres fanals plaça de 
l’Església 

Cerca de recanvis, si 
existeixen. 

Desembre- gener 

Porta gran accés camp de 
futbol, s’encalla 

 

Revisar i arreglar si s’escau Desembre 
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Poda arbrat Enguany es farà una poda 
més intensiva dels plàtans 

Hivern 

Xarxes  Camp de Futbol 
deteriorades 

Es posaran noves Desembre 

Embornals colmatats Neteja mitjançant camió 
especial. Retirada de reixetes.

Desembre 

Bus urbà brut Es requerirà a empresa, que 
tingui els busos en correcte 
estat de condícia 

Desembre 

Connexió elèctrica per a 
events a zona placeta 

Valoració tècnica i econòmica 
i posterior decisió 

Gener 

Escales zona antiga cementiri 

 

Es parlarà amb càmping, per 
possibles tala d’arbrat, que 
permeti millor insolació. 

Desembre 

 
 
Carme Luis demana quan es pintarà el dins del cementiri vell, ja que fa més de vuit anys que 
no es pinta. 
 
La presidenta respon hi ha molta humitat i sovint queden les zones verdes i brutes.  
 
Carme Luis afegeix que es paga 20€ per al manteniment del cementiri i aquests diners no 
reverteixen en millores, neteja i manteniment. S’escombra un cop al mes i a vegades cal 
demanar que ho facin. 
 
La presidenta comenta que s’ha condicionat la paret, la teulada i s’han fet altres feines de 
manteniment.  
 
Jordi Gómez diu que quan es varen fer les obres de la part nova també es va condicionar la 
part vella. 
  
4. Torn obert de paraules 
La presidenta exposa que hi ha una petita encallada per determinar la data per celebrar les 
festes de Carnaval. Hi parers dividits, per una banda un sector opina que és millor fer-ho 
diumenge i altres que es faci dissabte.  
 
Cristina Gàlvez aclareix que la colla de geganters vol participar en la rua de Sant Celoni i per 
això proposen que es faci diumenge perquè no es solapi. 
 
S’enceta un petit debat de quin és el millor dia i finalment la presidenta proposa que es faci una 
votació a mà alçada aclarint que la Núria ha tramès un correu electrònic a totes les entitats 
perquè opinin i que serà la comissió de festes qui prendrà la decisió. La votació d’avui no és 
vinculant, serà un vot més a favor d’un o altre dia. 
 
Feta la votació a mà alçada el resultat és: set vots dissabte, quatre vots diumenge i dos en 
blanc. 
 
Per altra banda, la presidenta proposa que el Consell organitzi el patge reial a can Bruguera. 
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La proposta és acceptada per unanimitat i s’acorda de quedar un dia per revisar la roba, veure 
l’espai i organitzar feines. 
 
La presidenta informa que divendres passat es va fer una prova de sirenes i que no es va 
avisar a la Batllòria. El nou regidor de seguretat ciutadana no va pensar d’avisar al Consell de 
Poble i per això no es varen poder preveure un parell d’observadors com es feia habitualment. 
 
Pasquala Agulló comenta que fa un parell de setmanes hi va haver una fuita de clor a Carburos 
Metálicos. 
 
Joan Xamaní recorda l’accident greu que hi ha hagut, recentment, a la cruïlla dels bombers i 
que convé una rotonda.  

Sense cap altre punt a tractar, es conclou la sessió a les 23:15 h de la nit de la qual com a 
secretària accidental en dono fe. 
 
 
 
 
 
 
Esther Prat Ibern 
en qualitat de secretària 
 
 
          vistiplau, 
      
 

Dolors Lechuga 
Presidenta del Consell de Poble 

 
 
 
 
 

 


